
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 17.10.2023 

      Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Ján Várady . 

Program rokovania: 

1. Návrh rozpočtu OŠaŠp pre MŠ, ZŠ a ŠZ v zriaďovateľskej  pôsobnosti mesta na rok 2024 
2. Správa o činnosti MŠ na ul. Komenského, výsledky vzdelávacej činnosti 
3. Informácia o školskom stravovaní na školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Michalovce 
4.  Rôzne 

 

                   Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie.  

Program zasadnutia komisie schválený všetkým prítomnými členmi. 

 
R O K O V A N I E 

 
1. Návrh rozpočtu OŠaŠp pre MŠ, ZŠ a ŠZ v zriaďovateľskej  pôsobnosti mesta na rok 

2024 – Ing. Alexander Šoth, zástupca vedúceho odboru 
 
     Ku dňu zasadnutia komisie, bol pripravený návrh rozpočtu, ktorý berie do úvahy 10% a 12% 
navýšenie miezd. Pri zostavovaní jeho návrhu sa prihliada nato, že osem učiteliek plánuje odísť 
do starobného dôchodku. Týmto učiteľkám sa vypláca odchodné a odstupné. Zohľadnený je 
aj nárast energií, ktoré tvoria cca 85% tovarových  položiek. Dotácia ,,Obedy zadarmo“ je 
platná  len  do  31.12.2023. To znamená, že v   rozpočte  2024 sa s ňou zatiaľ nepočíta.  

 
2. Správa o činnosti MŠ na ul. Komenského, výsledky vzdelávacej činnosti  

– Mgr. Gabriela Melníková riaditeľka MŠ 
 

Materská škola, J. A. Komenského 2 v Michalovciach má v prevádzke šesť tried, v ktoré 
je 114 detí. V školskom roku 2023/2024 je v MŠ 35 predškolákov, z toho 4 deti pokračujú 
v plnení PPV. V MŠ je 13 pedagogických zamestnancov (učiteľky), jeden PZ (pedagogický 
asistent) a jeden odborný zamestnanec (sociálny pedagóg) – všetci sú kvalifikovaní. 
Prevádzkoví zamestnanci – 3 upratovačky, školník, vedúca ŠJ, 3 kuchárky. MŠ je zameraná na 
dopravnú výchovu, výchovu k zdravému životnému štýlu, environmentálnu výchovu 
a v súčasnosti sme do ŠkVP Štvorlístok doplnili i rozvoj finančnej gramotnosti predškolských 
detí. Všetky oblasti zamerania školy rozvíja MŠ prostredníctvom celoročných interných 
projektov, a to: Dopravná výchova – „Dopraváčik“, Zdravý životný štýl – „Filipove 
dobrodružstvá“ (súčasťou je projekt Vitamínoví kamaráti), „Sauna v našej škôlke“, 

Environmentálna výchova – „Deti prírode, príroda deťom“ (súčasťou je projekt Vyvýšené 
záhony), 

Finančná gramotnosť – „Grošík“. 
 
 
 



     PROJEKTY MŠ: 
Školské ovocie, Školský mliečny program – s finančnou podporou EÚ, Národný projekt POP III. 
– Podpora pomáhajúcich profesií III. – financované zo zdrojov EÚ (Program Slovensko), 
Triedim, triediš, triedime – v spolupráci so SAŽP – separovanie odpadu, Zdravé očká už v škôlke 
– v spolupráci s Úniou nevidiacich a slabozrakých na Slovensku,  Materskú školu podporuje aj 
OZ Združenie rodičov Deviatky, ktoré je nápomocné pri zabezpečovaní výchovno-vzdelávacej 
činnosti školy, MŠ spolupracuje s Centrom jazykov MM star pri realizácií krúžku anglického 
jazyka, MŠ v spolupráci s Atletickým klubom pri ZŠ Komenského 1 v Michalovciach realizujeme 
krúžok Detská atletika, V spolupráci so Súkromným centrom špeciálno-pedagogického 
poradenstva zaradeným v sieti realizujeme logopedickú diagnostiku a individuálne cvičenia 
výslovnosti s deťmi v MŠ so súhlasom zákonných zástupcov, MŠ realizuje ďalšie krúžky 
s internými lektormi v MŠ – tanečný, spevácky, dramatický, Jazýček Šikovníček, výtvarný. 
Podľa plánu aktivít organizujeme exkurzie, výlety, vychádzky a nadštandardné aktivity. 
Areál MŠ je oplotený a vybavený dopravným ihriskom, záhradou, pieskoviskami a pohybovými 
zostavami pre deti. Školský dvor materskej školy je členitý, vysadený listnatými a ihličnatými 
stromami, kríkmi, má niekoľko kvetinovo-bylinkových záhonov, zeleninový záhon, vyvýšené 
záhony a oddychovú zónu. Pieskoviská sú postupne rekonštruované. V exteriéri boli doplnené 
pohybové zostavy, prírodovedná učebňa s kladinkami na sedenie a tabuľou, skákacia škôlka. 
Odstránená bola poškodená zostava, ktorú chceme nahradiť novou pohybovou zostavou. 
Chceme vytvoriť senzorický chodník, vysadiť nové stromy, rekonštruovať ďalšie pieskovisko, 
renovovať lavičky a vytvoriť priestor na relax (sedenie pre deti). 
         V interiéri boli renovované všetky výdajné kuchynky, šatňa pre kuchárky. Sauna nebola 
používaná posledné tri roky (covid, šetrenie energií). Radi by sme ju spustili, no je potrebná 
revízia a poverenie osoby na obsluhu sauny, pretože osoba, ktorá ho mala ukončila pracovný 
pomer. V triedach boli doplnené učebné pomôcky, notebooky k interaktívnym tabuliam, 
v jednej triede je nová interaktívna tabuľa s príslušenstvom z projektu Nadácie EPH (mesto 
Michalovce). V triedach je potrebné vybavenie funkčným nábytkom, výmena kobercov, 
výmena šatňových skriniek s lavičkami, hygienická maľba  tried. Klimatizácia do horných tried 
(prípadne iná alternatíva zníženia teploty v triedach v letných mesiacoch). Parapety dokončiť 
v dvoch triedach.  Kryty na radiátory v triedach – výmena.  Renovácia kuchyne – spotrebiče sú 
v kritickom stave. Vytvorenie zborovne a priestoru pre zamestnancov. Využitie kočikárne 
k aktivitám v zimných mesiacoch. Najväčším problémom je fasáda MŠ. 

 
3. Informácia o školskom stravovaní na školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Michalovce 
Z dôvodu ochorenia metodičky pre stravovanie v MŠ a ZŠ tento bod je zaradený na 
prerokovanie v komisii dňa 14.11.2023. 

 
4. Rôzne  

PaedDr. Hajdúková – Žiada informáciu akým koeficientom sa doteraz rozdeľovali financie 
pre športové kluby. Navrhuje, aby niekto poverený z Mestského úradu bol členom Rady 
športových klubov ako nestranný. 
Mgr. Várady – Navrhuje, aby primátor mesta preskúmal Štatút rady športových klubov. 
PaedDr. Hajdúková – navrhuje zakúpenie policových systémov na mestskú plaváreň   
s označením pre konkrétnu ZŠ. Títo žiaci  si nemajú kam zložiť osobné veci a obuv pri 
návšteve plavárne v rámci plaveckých kurzov.  
-  K súťaži ,,O pohár primátora mesta“ navrhuje certifikovaných rozhodcov, nakoľko 



došlo k nesúladu v zapisovaní športových výsledkov, aby v budúcnosti nedochádzalo 
k nezrovnalostiam. Navrhuje zakúpenie jednotných pohárov a medailí pre konkrétny 
ročník, vzhľadom k tomu, že je to mestská súťaž a každá škola si zakúpi svoje poháre 
a medaile  a tie nie sú jednotné. 

- K vedomostným súťažiam navrhuje jednotný postup, lebo aj tieto sú na pleciach tej 
ktorej ZŠ. 
 

     Na základe vyššie uvedených pripomienok komisia odporúča, aby mestské športové  súťaže  
,,O pohár primátora mesta“ boli finančne, materiálne  a účtovne zabezpečené mestom 
Michalovce, z dôvodu, aby poháre a medaile boli jednotné pre konkrétny ročník. 

 
        Komisia sa opätovne zaoberala dlhodobou neúčasťou člena komisie p. Kamberoviča. 
Dôvod jeho neúčasti na tomto zasadnutí je práceneschopnosť. 

 
 
 

     Predseda komisie poďakoval všetkým prítomným za  účasť na rokovaní.  Komisia sa    
najbližšie stretne na svojom zasadnutí dňa 14.11.2023. 
 
    
 

 

 

                                                                                                                   Mgr. Ján Várady 

                                                                                                                   predseda komisie  


